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Zápis č. 22 

z jednání Komise pro životní prostředí 

Rady Olomouckého kraje 

ze dne 30. 1. 2024 
 

 

Přítomni: Omluveni: 

Ing. Ivo Kropáček Irena Blažková 
Filip Červinka Bc. Ing. Pavel Kurfürst 
Ing. Jiří Šírek  
Ing. Jana Jaňourová  
Petr Hlatký  
Daniel Řezníček, M. A  
Mgr. Petr Ošťádal Nepřítomni: 
Vítězslav Kružík  
Petr Kopřiva  
Ing. Tomáš Dobřanský  
Michal Slavík  
Ing. Alice Kutálková  
Miroslava Pořízková  
Vladimír Čech  
Mgr. Nela Melicharová  
Václav Mach  
Ing. Jaroslav Horák  
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Program: 

 

 

1. Zahájení 

2. Nařízení OK, kterým se vyhlašují přírodní památky 

3. Různé 
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Zápis: 

Zahájení, schválení programu jednání 

Předseda komise pan Daniel Řezníčk, M. A., zahájil 22. jednání Komise pro ŽP a seznámil 
její členy s programem jednání.  

 

Nařízení – přírodní památky 

Prvním bodem programu bylo projednání návrhu 3 nařízení Olomouckého kraje, kterými 
se vyhlašují přírodní památky (dále jen „PP“) Brániska, Na Kozénku a Pavlečkova skála.  

Téma uvedla Ing. Renata Honzáková, vedoucí oddělení ochrany přírody Krajského úřadu 
Olomouckého kraje. Obsahem nařízení je vyhlášení výše uvedených PP a stanovení jejich 
bližších ochraných podmínek. Všechny PP se nachází v okrese Prostějov a historicky již 
byly vyhlášeny jako PP. Důvodem přehlášení je provedení geodetické zaměření, které 
předtím nebylo součástí nařízení.  

Žádné připomínky k návrhu nařízení uplatněny nebyly a návrh byl schválen všemi 
přítomnými členy. 

 

Různé 

Pan Ošťádal – otázka na stromořadí, jak OK tuto problematiku řeší, jakým způsobem se 

zajišťuje následná péče? 

 

Odpověď: 

Problematikou výsadby stromořadí se aktivně zabývá ROK cca od roku 2022. V ideálním 

případě, by měla mít Správa silnic Olomouckého kraje (SSOK) k dispozici minimálně 

jednoho zaměstnance na plný úvazek, který bude mít na starosti výsadbu dřevin. Na tuto 

variantu ovšem zatím nejsou finanční prostředky. Dále se uvažuje o projektu výsadby, 

kterou provede OK – aktuálně běží výběr vhodných úseků. 

 

Dotaz na pana Radního – proč to nedostala SSOK za úkol? V jaké je to teď fázi? 

(Informace z ROK) 

 

Dále byla krátce prodiskutována problematika sečení trávy – vhodné intervaly sekání, 

přerůstání travin, apod. 

 

Pan Kropáček – námět, téma komplexních pozemkových úprav (KPÚ) – bylo by možné 

stanovit zemědělcům povinnost (v rámci projektu KPÚ) následné předení části pozemku 

do podoby trvalého travního porostu (TTP)?  

 

Dotaz na pana Radního – může zemědělcům tuto povinnost stanovit ROK? 

 

Představení nového člena Komise – Vladimír Čech, Rapotín, dlouhodobě se věnuje 

problematice odpadového hospodářství, pracoval pro společnost SUEZ (nyní Recovera), 

aktuálně se zabývá problematikou energetického využívání odpadů. 

 

Na příští jednání – popřemýšlet nad místem pro výjezdní zasedání. 
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Žádné další návrhy vzneseny nebyly a jednání bylo ukončeno v 16:20. 

 
 

V Olomouci dne 30. 1. 2024 

………………………………. 
Daniel Řezníček, M. A. 

předseda komise 
 

 

 

 


